
PROTOKÓŁ NR XLVI/2022
z XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Rzekuń 

25 lutego 2022 r.

Miejsce  obrad sala  konferencyjna  Urzędu  Gminy  w  Rzekuniu,  ul  Kościuszki  33,
w godz.  15.40  –  17.15.  Obecnych  jest  14  radnych  na  ogólną  liczbę  14.  Lista  obecności
w załączeniu do protokołu. Obradom przewodniczy Małgorzata Żebrowska Przewodnicząca
Rady Gminy.

Radni obecni:
1. Dmochowski Stanisław 8. Mierzejewski Ireneusz
2. Gierwatowski Andrzej 9. Namiotko Jarosław
3. Kaczmarczyk Rafał Marcin 10. Olech Dariusz
4. Konopka Jerzy 11. Pupek Rafał
5. Łada Łucja 12. Sikorski Włodzimierz
6. Majewski Zdzisław 13.  Wojsz Anna Sylwia
7. Mierzejewski Bogdan 14. Żebrowska Małgorzata

Ponadto w sesji uczestniczą:

1. Podolak Bartosz - Wójt Gminy
2. Żebrowski Krzysztof - Sekretarz Gminy

oraz sołtysi. Ogółem w sesji uczestniczy około 30 osób.

Przebieg obrad:
Ad. 1
Przewodnicząca  Rady  Gminy Małgorzata  Żebrowska  otworzyła  sesję  powitała  radnych,
zaproszonych  gości,  sołtysów gminy  przybyłych  na  obrady  XLVI  zwyczajnej  sesji  Rady
Gminy. Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 
Radny Dariusz Olech wyszedł z sali obrad. W sesji uczestniczy 13 radnych.
Przewodnicząca  Rady  Gminy odczytała  wniosek  Komisji  Rewizyjnej  w  sprawie  zdjęcia
z porządku obrad punktu 7.  Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
XLII/317/2021 Rady Gminy Rzekuń z dnia  23 listopada 2021 r.  w sprawie  szczegółowych
zasad ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w Dziennym Domu „Senior+” w Rzekuniu.  Radni
uwag nie zgłaszali.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  wniosek  Komisji  Rewizyjnej
w sprawie zdjęcia  z  porządku obrad punktu 7.  Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie
zmiany  uchwały  nr  XLII/317/2021  Rady  Gminy Rzekuń  z dnia  23 listopada  2021 r.
w sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt  w Dziennym  Domu
„Senior+” w Rzekuniu.

W  głosowaniu  jawnym  za  wnioskiem  głosowało  13  radnych,  głosów  przeciw
i  wstrzymujących  się  nie  było.  Bezwzględną  większością  głosów  punkt  7.  Rozpatrzenie
projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/317/2021 Rady Gminy Rzekuń z dnia
23 listopada  2021 r.  w sprawie  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za  pobyt
w Dziennym Domu „Senior+” w Rzekuniu został zdjęty z porządku obrad.
Przewodnicząca Rady Gminy odczytała i poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
W głosowaniu  jawnym –  imiennym,  na  stan  14  radnych,  obecnych  jest  13.  Głosowanie
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
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- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za porządkiem obrad głosowało 13 radnych - jednogłośnie.
Porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Przyjęcie protokołu nr XLV/2022 z sesji Rady Gminy Rzekuń;
3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pomocy finansowej udzielonej z budżetu

Gminy  Rzekuń  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi  Ostrołęckiemu  na  realizację
zadań w zakresie drogownictwa;

4. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2022-2031;

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2022
rok;

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XL/295/2021 Rady Gminy
Rzekuń z dnia 14 września 2021 r. w sprawie reorganizacji Zakładu Obsługi Gminy;

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/118/2016 z dnia
29  lutego  2016r.  w  sprawie  określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem
specjalistycznych usług opiekuńczych dla  osób z zaburzeniami  psychicznymi,  oraz
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu
ich pobierania;

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Rzekuń do realizacji
Programu  „Opieka  wytchnieniowa"  -  edycja  2022,  realizowanego  ze  środków
Funduszu Solidarnościowego;

9. Przyjęcie  sprawozdania  z  realizacji  programu  współpracy  Gminy  Rzekuń
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  o których mowa w art.  3 ust.  3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021r.;

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między sesjami;
11. Interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;
12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania Państwa Radnych i Sołtysów;
13. Wolne wnioski i informacje;
14. Zakończenie obrad.

Ad. 2
Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół był dostępny do wglądu zgodnie 
z informacją zawartą w zawiadomieniu o sesji. Radni uwag nie zgłaszali.
Protokół nr XLV/2022 z sesji Rady Gminy Rzekuń został przyjęty jednogłośnie - 13 za 

Ad. 3
Radna Łucja Łada zapytała, czy w tym roku będzie realizowana przez powiat droga Zabiele -
Ołdaki - Teodorowo?
Wójt Gminy poinformował, że starostwo złożyło drogę o dofinansowanie zewnętrzne.
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Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie pomocy finansowej udzielonej z budżetu Gminy Rzekuń w formie dotacji
celowej Powiatowi Ostrołęckiemu na realizację zadań w zakresie drogownictwa.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  pomocy
finansowej  udzielonej  z  budżetu  Gminy  Rzekuń  w  formie  dotacji  celowej  Powiatowi
Ostrołęckiemu na realizację zadań w zakresie drogownictwa. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/346/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 4
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały zmieniającą uchwałę  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 -
2031.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2031. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
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- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/347/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 5
Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2022
rok.
Radny Rafał Kaczmarczyk zapytał o zmiany w paragrafach w projekcie uchwały?
Wójt Gminy wyjaśnił, że zmiany wynikają ze zmian, które zostały przedstawione.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzekuń na 2022 rok.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmian w
budżecie gminy Rzekuń na 2022 rok. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/348/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6
Wójt Gminy omówił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały XL/295/2021 Rady Gminy
Rzekuń z dnia 14 września 2021 r. w sprawie reorganizacji Zakładu Obsługi Gminy.
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały XL/295/2021 Rady Gminy Rzekuń z dnia 14
września 2021 r. w sprawie reorganizacji Zakładu Obsługi Gminy.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany
uchwały  XL/295/2021  Rady  Gminy  Rzekuń  z  dnia  14  września  2021  r.  w  sprawie
reorganizacji Zakładu Obsługi Gminy. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/349/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 7
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/118/2016 z dnia 29 lutego 2016r. w sprawie
określenia  szczegółowych  warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla
osób  z  zaburzeniami  psychicznymi,  oraz  szczegółowych  warunków  częściowego  lub
całkowitego zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  zmiany
uchwały  Nr  XIV/118/2016  z  dnia  29  lutego  2016r.  w sprawie  określenia  szczegółowych
warunków  przyznawania  i  odpłatności  za  usługi  opiekuńcze  i  specjalistyczne  usługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi,  oraz  szczegółowych  warunków częściowego  lub  całkowitego  zwolnienia  z
opłat oraz trybu ich pobierania. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
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- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/350/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 8
Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła komisje o przedstawienie opinii w sprawie projektu
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  Gminy  Rzekuń  do  realizacji  Programu  „Opieka
wytchnieniowa" - edycja 2022, realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego.
Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Budżetu i Oświaty pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja  Infrastruktury  Technicznej,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie
zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Gminy poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie
przystąpienia Gminy Rzekuń do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa" - edycja 2022,
realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.
Uchwała nr XLVI/351/2022 została podjęta jednogłośnie.

Ad. 9
Przewodnicząca Rady Gminy poddała pod głosowanie sprawozdanie z realizacji  programu
współpracy  Gminy  Rzekuń  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami,  o  których
mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2021r.
Radni uwag nie zgłaszali.
W głosowaniu  jawnym – imiennym,  na stan 14 radnych,  obecnych jest  13.  Głosowanie  
przedstawia się następująco:
- Stanisław Dmochowski – jestem za
- Andrzej Gierwatowski – jestem za
- Rafał Kaczmarczyk – jestem za
- Jerzy Konopka – jestem za
- Łucja Łada – jestem za
- Zdzisław Majewski – jestem za
- Bogdan Mierzejewski – jestem za
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- Ireneusz Mierzejewski – jestem za
- Jarosław Namiotko – jestem za
- Rafał Pupek – jestem za
- Włodzimierz Sikorski – jestem za
- Anna Wojsz – jestem za
- Małgorzata Żebrowska- jestem za

Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie - 13 za.

Ad. 10
W  ójt Gminy   przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami.

Ad. 11
Radni i sołtysi interpelacji nie zgłaszali.

Ad. 12
Radni i sołtysi interpelacji nie zgłaszali.

Ad. 13
Sołtys Marek Karczewski poprosił o przywrócenie linii 22 o godz. 6. Następnie zapytał, czy
gmina wykonuje czynności wobec osób, które nie płacą za śmieci?
Wójt Gminy wyjaśnił, że linia 22 została przywrócona. Poinformował, że do osób, które nie
płacą za odpady wysyłane są upomnienia.
Sekretarz  Gminy dodał,  że  również  są  prowadzone  kontrole  gospodarstw  domowych
w zakresie domowych pieców, zbiorników bezodpływowych i segregacji odpadów.
Sołtys  Tomasz  Chrzanowski zaprosił  na  Turniej  Sołtysów,  który  odbędzie  się  12  marca
w Nowej Wsi Wschodniej.
Radny Rafał Kaczmarczyk zapytał o przygotowanie gminy do przyjęcia uchodźców.
Sołtys Krzysztof Szwed zapytał o komunikację autobusową w Borawem.
Radny Ireneusz Mierzejewski zapytał o remont drogi za torami w lewo i w prawo w Susku
Nowym.  Następnie  poinformował,  że  w Daniszewie  od nr  4  do  4a  droga jest  rozkopana
i trudno się nią poruszać.
Wójt Gminy poinformował, że sprawę Daniszewa zgłosi do ZOG-u, natomiast odnośnie drogi
w Susku Nowym, to droga prowadzi  do jednego domu,  problem odbioru odpadów został
rozwiązany, natomiast jeżeli chodzi o wytyczenie, to gmina wytycza drogę a rolnicy zaorują
pole i dalej nie widać pasa drogowego. Jeżeli chodzi o drogę Susk Nowy - Janochy to stan
drogi  zostanie  sprawdzony  i  zostaną  podjęte  działania.  Jeżeli  chodzi  o  remont  dróg
żwirowych, to cały czas nad nimi są prowadzone prace, ale trzeba poczekać na odpowiednie
warunki  pogodowe.  Odnośnie  komunikacji  bezpłatnej  w  Borawem  w  chwili  obecnej  są
prowadzone rozmowy z MZK w Ostrołęce w sprawie kursów. Będą prowadzone konsultacje
z  mieszkańcami.  Mieszkańcy  zgłaszają,  żeby  autobusy  jeździły  przez  Wojciechowice.
Również w sprawie komunikacji prowadzone są rozmowy z firmą Pradox.
Sołtys Marek Karczewski zaproponował zorganizowanie konkursu dla sołectw na najlepszą
inicjatywę wykorzystania funduszu sołeckiego.
Radny Ireneusz Mierzejewski zaproponował, że w związku ze wzrostem kosztów utrzymania
fundusz sołecki powinno się przeznaczać na utrzymanie świetlic.
Wójt Gminy przedstawił informacje dotyczące przygotowania gminy do przyjęcia uchodźców
z Ukrainy.
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Ad. 14
Przewodnicząca  Rady  Gminy stwierdziła,  że  porządek  obrad  został  wyczerpany,
podziękowała  wszystkim za przybycie,  po czym zamknęła  obrady XLVI zwyczajnej  sesji
Rady Gminy Rzekuń.

Protokolant  Przewodnicząca Rady

Agnieszka Górska Małgorzata Żebrowska
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